

<p align="center">TENDER NOTICE</p>	<p align="center">إعلان مناقصة</p>
<p>A non-religious, non-profit and non-governmental international humanitarian organization, is seeking to contract Supplier(s) for the following Service</p>	<p>منظمة إنسانية دولية غير دينية وغير ربحية وغير حكومية ، تسعى للتعاقد مع مورد لتقديم الخدمة التالية:</p>
<p>Master Service Agreement for Laboratory Testing for Food Items</p>	<p>اتفاقية خدمة رئيسية للاختبارات المعملية للمواد الغذائية</p>
<p>Our INGO is seeking qualified service providers with a proven background in conducting analyzes of food items, according to Syrian Food Codex.</p>	<p>تبحث المنظمات غير الحكومية الدولية لدينا عن موفري خدمات مؤهلين يتمتعون بخلفية مثبتة في إجراء تحليلات المواد الغذائية ، وفقاً لدستور الأغذية السوري.</p>
<p>Tender Package Pickup Location: Tender package can be picked up by sending a request email to the following account: sy-tenderinfo@mercycorps.org</p>	<p>موقع استلام حزمة المناقصة: 1. يمكن الحصول على حزمة المناقصة من خلال إرسال بريد الكتروني إلى العنوان التالي: sy-tenderinfo@mercycorps.org</p>
<p>Submitting Questions: All questions should be submitted to sy-tenderinfo@mercycorps.org Deadline for submitting Questions: No later than Sep 7, 2020 no later than 16:00 PM</p>	<p>• تقديم الاسئلة: يجب إرسال جميع الأسئلة إلى البريد الإلكتروني التالي: sy-tenderinfo@mercycorps.org آخر موعد لإرسال الأسئلة: 7 أيلول 2020 في موعد أقصاه 16:00 مساءً</p>
<p>Tender Submission: All the offers should be submitted to the following email address: tenders@mercycorps.org Please mention "SYD/MAR 015/2020/QC/015" in the subject line of your email.</p>	<p>تقديم المناقصات: يجب إرسال جميع العروض إلى عنوان البريد الإلكتروني التالي: tenders@mercycorps.org يرجى ذكر "SYD / MAR 015/2020 / QC / 015" في سطر الموضوع في بريدك الإلكتروني.</p>
<p>Tender Submission Deadline: All offers must be submitted no later than 13 Sep, 2020, 16:00 PM</p>	<p>• آخر موعد لتقديم العرض : أيلول 13, 2020 في موعد أقصاه الساعة 16:00 مساءً</p>
<p><i>Only tenders submitted in prescribed form and deadlines will be considered. Only legally registered firms, and firms compliant with the eligibility criteria will be considered.</i></p>	<p>سيتم النظر فقط في المناقصات المقدمة في الشكل المطلوب وضمن المواعيد النهائية المذكورة. سيتم اعتبار الشركات المسجلة والمطابقة لمعايير الأهلية فقط.</p>